

Bijlage 1: Loongebouw per 1-7-2026

Uurloon 2026								
Schaal		2	3	4	5	6	7	8
Periodiekstappen								
0*	€ 14,99							
1								
2		€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99	€ 15,09	€ 15,51
3		€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99	€ 15,00	€ 15,57	€ 15,78	€ 16,31
4		€ 14,99	€ 14,99	€ 15,21	€ 15,53	€ 16,21	€ 16,46	€ 17,10
5		€ 14,99	€ 14,99	€ 15,71	€ 16,08	€ 16,86	€ 17,14	€ 17,90
6		€ 14,99	€ 15,24	€ 16,21	€ 16,64	€ 17,51	€ 17,82	€ 18,68
7		€ 15,04	€ 15,68	€ 16,77	€ 17,17	€ 18,15	€ 18,50	€ 19,47
8			€ 16,12	€ 17,31	€ 17,80	€ 18,88	€ 19,18	€ 20,27
9					€ 18,44	€ 19,65	€ 19,97	€ 21,20
10						€ 20,45	€ 20,80	€ 22,18
11							€ 21,66	€ 23,20
De laatste periodiek in schaal 2, de laatste 2 periodieken in de schalen 3 t/m 5 en de laatste 3 periodieken in de schalen 6 t/m 8 zijn beoordelingsafhankelijke periodieken.								
*WML per 1-7-2026.								
Voor uurlonen lager dan €15,50 wordt het maandloon berekend op basis van het aantal werkbare dagen per jaar. Deze methode sluit optimaal aan bij de eisen van het wettelijk minimumuurloon en zorgt ervoor dat medewerkers met een lager uurtarief nooit onder het geldende minimumloon uitkomen. Het uurloon van een werknemer mag nooit lager zijn dan het Wettelijk bepaalde minimum (WML).								

Maandloon 2026								
Schaal		2	3	4	5	6	7	8
Periodiekstappen								
0*	€2.608,26							
1								
2		€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.625,66	€ 2.688,35
3		€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.610,00	€ 2.698,75	€ 2.735,15	€ 2.827,01
4		€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.646,54	€ 2.691,81	€ 2.809,68	€ 2.853,01	€ 2.963,94
5		€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.723,01	€ 2.787,15	€ 2.922,34	€ 2.970,88	€ 3.102,61
6		€ 2.608,26	€ 2.651,76	€ 2.809,68	€ 2.884,21	€ 3.035,01	€ 3.088,74	€ 3.237,80
7		€ 2.616,96	€ 2.717,81	€ 2.906,74	€ 2.976,08	€ 3.145,94	€ 3.206,61	€ 3.374,74
8			€ 2.794,08	€ 3.000,34	€ 3.085,27	€ 3.272,47	€ 3.324,47	€ 3.513,40
9					€ 3.196,21	€ 3.405,93	€ 3.461,40	€ 3.674,60
10						€ 3.544,60	€ 3.605,26	€ 3.844,46
11							€ 3.754,33	€ 4.021,26
De laatste periodiek in schaal 2, de laatste 2 periodieken in de schalen 3 t/m 5 en de laatste 3 periodieken in de schalen 6 t/m 8 zijn beoordelingsafhankelijke periodieken.								
*WML per 1-7-2026.								
Voor uurlonen lager dan €15,50 wordt het maandloon berekend op basis van het aantal werkbare dagen per jaar. Deze methode sluit optimaal aan bij de eisen van het wettelijk minimumuurloon en zorgt ervoor dat medewerkers met een lager uurtarief nooit onder het geldende minimumloon uitkomen. Het uurloon van een werknemer mag nooit lager zijn dan het Wettelijk bepaalde minimum (WML).								

Jeugd Uurloon 2026					
Schaal	WML*	2	3	4	5
21 jaar e.o.	€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99	€ 14,99
20 jaar	€ 11,99	€ 11,99	€ 11,99	€ 12,19	€ 12,44
19 jaar	€ 8,99	€ 8,99	€ 8,99	€ 9,14	€ 9,33
18 jaar	€ 7,50	€ 7,50	€ 7,50	€ 7,63	€ 7,78
17 jaar	€ 5,92	€ 5,92	€ 5,92	€ 6,01	€ 6,14
16 jaar	€ 5,17	€ 5,17	€ 5,17	€ 5,26	€ 5,37
15 jaar	€ 4,50	€ 4,50	€ 4,50	€ 4,56	€ 4,67
*WML per 1-7-2026					
De jeugdmaandlonen worden berekend op basis van het aantal werkbare dagen per jaar.					

Jeugd Maandloon 2026					
Schaal	WML*	2	3	4	5
21 jaar e.o.	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26	€ 2.608,26
20 jaar	€ 2.086,26	€ 2.086,26	€ 2.086,26	€ 2.121,06	€ 2.164,56
19 jaar	€ 1.564,26	€ 1.564,26	€ 1.564,26	€ 1.590,36	€ 1.623,42
18 jaar	€ 1.305,00	€ 1.305,00	€ 1.305,00	€ 1.327,62	€ 1.353,72
17 jaar	€ 1.030,08	€ 1.030,08	€ 1.030,08	€ 1.045,74	€ 1.068,36
16 jaar	€ 899,58	€ 899,58	€ 899,58	€ 915,24	€ 934,38
15 jaar	€ 783,00	€ 783,00	€ 783,00	€ 793,44	€ 812,58
*WML per 1-7-2026					
De jeugdmaandlonen worden berekend op basis van het aantal werkbare dagen per jaar.					